
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 527
I forlængelse af samrådet med ministeren den 18. maj 2021 om alm. del – samråds-
spørgsmål AG (sagsbehandlingstider for ansøgninger til kompensationspakkerne) kan
ministeren bekræfte, at ministerens udtalelser skal forstås sådan, at virksomheder nu kan
følge deres konkrete ansøgningssag og se en dato for, hvornår de kan forvente, at deres
ansøgning er færdigbehandlet? Hvis ikke det er tilfældet, vil ministeren så sikre, at dette
bliver gjort muligt så hurtigt som muligt?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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